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§ 34 Diarienummer 2023/26 012 KS 

Information från tekniska avdelningen 2023 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott beslutar 

att  tacka för informationen och lägga till handlingarna. 

Ärendebeskrivning 
Utskottet har gemensamt kommit fram till att man ska ha en stående punkt för pågående 
projekt och information från verksamheten på kommunstyrelsens tekniska utskott. 

Utskottet går igenom föregående möte, nya ärenden och blir informerade om pågående 
projekt, budget och annan viktig information av tekniska chefen. 

Dagens sammanträde 
Tekniska chefen informerar utskottet om bland annat följande: 
 
- Sommarsäsongen är i gång och det ökar belastningen på personalen då det generellt är 
mer att göra. 

- Återkoppling från tekniska utskottets besök hos hamncheferna visar sig att detta var väldigt 
uppskattat och positivt. 

- Utvecklingsdag: Goda ambassadörskapet i fokus. Information om systemen som gästerna 
använder sig av: Dockspot för båtar och Campspot för husbilar. Pratat om att samtliga 
medarbetare ska vara behjälpliga och se till så att frågor blir besvarade och problem kan 
lösas. Därtill att hjälpa turistverksamheten med information och tips om kommunen.  

- Gata/Park och Fastighet: Generell information, det är väldigt torrt ute just nu och frågan om 
bevattning aktualiseras. Till exempel vid Åkeboskolan så anläggs utemiljöer med växter och 
träd vilket kräver vattenresurser. Här kan en nedgrävd dagvattentank användas för 
bevattning. Gata/park måste kunna vattna allmänna ytor med blommor och träd för att inte 
låta växter och flora ska gå förlorat och det görs ansvarsfullt. 

- Upphandling av båtbottentvätt genom bidrag via LOVA är under beredning. Endast en 
budgivare och att anbudssumman översteg budget, gör att kommunen får göra om 
upphandlingen.  
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- Stora projekt: Åkerboskolan närmar sig färdigställande. Vissa justeringar utförs. Rivning av 
kök och matsal. Innebär en del rockader för vissa delar av verksamheten. Slutbesiktning 
utförs 30 juni. 
Gärdslösa förskola: Slutbesiktning planeras till 4–5 juli. Utemiljöerna kommer Skanska att 
färdigställa, det är ett tight tidschema där mycket ska falla på plats.  

Garaget för Polisen: Fortsätter enligt plan och det ser bra ut. Grund, väggar och tak.  
 
Pärlan: Vattenskada som upptäckts där vidtagna åtgärder är genomförda. 

Diamanten: Fuktkonsult kommer att gå in och utföra mätningar så fort skolan har slutat för 
expertutlåtande. 

Café Sjöstugan: Nya hyresgäster som jobbar med ny verksamhet. Det har monterats en 
automatisk bom i anslutning till detta område som ska stoppa trafik och förhindra olyckor. 

- Gata/Park har en begränsad personalstyrka vilket kan innebära stor ansträngning delvis på 
grund av torka och att personalen arbetar med att hålla i ordning samt hanterar eventuell 
åverkan vid till exempel bryggor och andra allmänna platser.  

- Allmänna toaletter och liknande faciliteter har betalningssystem som i dagsläget är 
beroende av 3G-nätet som kommer fasas ut. Beställning av ersättande utrustning är 
genomförs löpande.  

- Kommunen fortsätter installera solpaneler och dessa sänker kommunens elkostander.  

- Tekniska utskottet är eniga om att teknisk chef lyfter om eventuella avvikelser uppstår i 
projekt och budgetering inom berörd verksamhet. 
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§ 35 Diarienummer 2019/91 291 KS 

Åkerboskolans stora sporthall och lilla gymnastiksal 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige 

att  godkänna föreslagna åtgärder för att lilla gymnastiksalen fortsatt skall kunna användas. 

Ärendebeskrivning 
Stora sporthallen och lilla gymnastiksalen vid Åkerboskolan diskuteras under dagens 
sammanträde. Sporthallen har en underhållsplan för åren 2023 och 2024 som omfattar såväl 
upprustning som anpassning av funktioner för gymnastik som i dag finns i lilla 
gymnastiksalen. Gymnastiksalen ligger inte i årets underhållsplan och är i stora behov av 
renovering och upprustning.  

Bedömning 
WSP har undersökt alternativa åtgärder. På kort sikt är ett alternativ installation av elpanna. 
Ur energisynpunkt är det inget bra alternativ. Detta uppskattas till en kostnad runt 
350 000-500 000 kronor. 
 
WSP har tidigare gjort en sammanställning för byggnation av ett teknikus inklusive 
installationer som åtgärd för lilla gymnastiksalen. Sammanställningen går igenom uppförande 
av teknikhus med mark, VS och el. Kostnadsuppskattningen ligger på 970 000 kronor. 

Dagens sammanträde 
Teknisk chef informerar utskottet följande:  
 
Det har kommit en fingervisning på åtgärder för verksamheten som ska vara så 
kostnadseffektivt som möjligt. I övrigt har det inte kommit något direktiv. Det handlar om 
värme, vatten och el till lilla gymnastiksalen. Det har förts dialog med WSP om eventuella 
åtgärder med kostnadsförslag. 
 
Under dagens sammanträde besöker tre representanter från Högby IF det tekniska utskottet. 
Åsa Byström, ordförande för Högby IF med Sofie Loirendal och Malin Johansson uttrycker 
sin oro för föreningens framtid och behovet av lilla gymnastiksalen samt planerade åtgärder 
och insatser för gymnastiksalen och den stora sporthallen. Utskottet diskuterar och förklarar 
hur prioriteringar på stora sporthallen är beslutade och tanken med de åtgärder och insatser 
som krävs enligt underhållsplanen. Utskottet kommer tillsammans med representanterna 
fram till att ett sammanträde i slutet av sommaren kommer att hållas på Åkerboskolan för att 
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samtidigt kunna föra vidare dialog om och inspektion av lilla gymnastiksalen och stora 
sporthallen. Tekniska chefen uppdras att undersöka möjliga insatser i Åkerbohallen samt 
kortsiktigt i lilla gymnastiksalen. 
 
Tekniska utskottet är enig om att godkänna minimilösningen för åtgärder på lilla 
gymnastiksalen för fortsatt verksamhet till en uppskattad kostnad av 350 000 kronor. 

Beslutet skickas till 
- Teknisk chef 
- Högby IF 
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§ 36 Diarienummer 2023/93 630 KS 

Solvändan Åkerboskolan 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott beslutar 

att godkänna förlängning av avtalet med Parmaco som berör befintlig skolbyggnad. 

Ärendebeskrivning 
Fastighetsavdelningen har i dialog med Parmaco om möjligheten att fortsätta hyra 
modulerna för förskoleverksamhet.  
 
Parmaco har efter dialog med teknisk chef och fastighetsavdelningen inkommit med ett 
förslag på förlängt avtal som berör skolbyggnaden. Förslaget innefattar flytt, anpassning och 
förlängning av avtal 8007 med följande information: 
 
Byggnaden flyttas och sedan utförs de anpassningar som har kommits överens om för en 
hyreskostnad om 350 000 kronor i månaden under 24 månader med hyresstart 2024-01-01. 
Tekniska chefen undersöker om det är möjligt inom ramen för det avtal som är tecknat. 
Fastighetsavdelningen tittar också på ett alternativ om upphandling. 

Beslutsunderlag 
- Bilaga Kartbild ny plats 
- Bilaga Planförslag variant 2 eller 3 

 
Beslutet skickas till 

- Teknisk chef 
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§ 37 Diarienummer 2022/46 630 KS 

Undervisningslokaler i Gärdslösa 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott konstaterar 

att  åtgärder för fortsatt verksamhet är beslutat och kommer att utföras under kommande 
månader. 

Ärendebeskrivning 
Gärdslösa skola är i behov av åtgärder för fortsatt verksamhet både vad gäller skicket och en 
framtida estimerad ökning av antalet elever som kommer gå på skolan. I dagsläget är det 
mest akut att med mindre medel och åtgärder ställa i ordning befintliga delar av lokalerna för 
möjlighet till undervisning för ett ökat antal elever inför nästa termin. Rektorn på skolan har 
tillsammans med personal genomfört ett gediget arbete för att ta fram information som krävs 
för att kunna gå vidare i processen. 

Det finns ett projekt för skolan med en budget på 5 miljoner kronor planerat i två etapper. 
Första etappen har en investeringsbudget på 2,5 miljoner kronor för upprustning av 
skolbyggnaden.  
 
Under ett styrgruppsmöte som hölls 2023-05-25 kom deltagande fram till två förslag på 
utrymmen som med små medel och mindre åtgärder potentiellt kan ställas om till 
undervisningslokal.  
 
1. Att biblioteket på skolan flyttas och anses därmed som med mindre upprustning av 
ytskickt.  
2. Att fortsätta planera för den fortsatta upprustningen av skolan. 

Beslutsunderlag 
Styrgruppsmöte Gärdslösa Skola 2023-05-25 

Beslutet skickas till 
Teknisk chef 
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§ 38 Diarienummer 2023/67 206 KS 

Avgiftsbeläggning av parkeringar i Borgholms kommun; 
Tings Ene 1:14 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott i egenskap av trafiknämnd beslutar 

att  godkänna komplettering för område Tings Ene 1:14 för betalparkering 2023. 

Ärendebeskrivning 
Kommunen har under ett antal år utfört parkeringsövervakning (enligt lagen 1976:206) om 
felparkeringsavgift genom att teckna avtal med entreprenör. 

Securitas är upphandlad entreprenör för parkeringsövervakning. 

För att under sommaren upprätthålla ordning i trafiken tar kommunen ut avgift för parkering 
på de mest besökta platserna.  
Kommunens mål är att avgifter och övervakning ska ge god efterlevnad av de bestämmelser 
som reglerar stannande och parkering av fordon så att trafiksäkerheten, framkomligheten 
och tillgängligheten tillgodoses. (enligt lagen 1957:259 2§) 

Område som föreslås komplettera tidigare beslutade betalparkeringar ligger inom Tings Ene 
1:14 i anslutning till Klinta Bodars väg (vid nya bryggan). Parkeringen omfattar 37 platser på 
spridda ytor enligt bilagd karta. 
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Datum för avgifter: 1 juni – 31 aug  
Omfattning: dygnet runt 
Avgift: 15 kr/h 0–24   

Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse - Avgiftsbeläggning av parkeringarna i Borgholms kommun 

Bedömning 
Kommunen kan enligt gällande lagar och förordningar tillämpa parkeringsövervakning och 
meddela parkeringsanmärkningar inom områden och platser där parkerande och stannande 
regleras genom lokal trafikföreskrift och att föreskriften är införd i liggaren och skyltad enligt 
gällande bestämmelser. 

Beslutet skickas till 
- Hamnchef 
- Teknisk chef 
- Ekonomichef 
- Gata/Park chef 
- Tillväxtchef 
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§ 39 Diarienummer 2021/17 311 KS 

Farthinder på Ranstadsvägen 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott beslutar 

att godkänna ansökan om att lägga ut ett farthinder vid korsningen av Ranstadvägen 
och gång-och-cykelbanan. 

att avslå ansökan om att lägga ut ett farthinder söder om Enhagsvägen.  

Trafikhinder samt montering ska bekostas av vägföreningen. Vägföreningen uppmanas att 
följa Trafikverkets regler gällande anvisning vad gäller utmärkning och utförande av fartgupp. 

Ärendebeskrivning 
Vägföreningen i Löttorp ansöker härmed om tillstånd att lägga ut ytterligare ett farthinder vid 
korsningen av Ranstadvägen/Gång-och Cykelbanan samt ett söder om Enhagsvägen.  
Med dessa två ytterligare hinder kommer Ranstadvägen totalt vara belagd med fyra 
trafikhinder 

Beslutsunderlag 
- Inkommen skrivelse 2021-07-21 
- Tjänsteskrivelse - Farthinder på Ranstadsvägen  

 
Beslutet skickas till 

- Sökande 
- Gata/park chef 
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§ 40 Diarienummer 2022/17 311 KS 

Farthinder Sommarlovsvägen och Torsgatan/Tallgatan 

Beslut 
Kommunstyrelsens tekniska utskott beslutar 

att avslå ansökan om farthinder på Sommarlovsvägen då detta inte anses vara en 
 genomfartsväg 

att  föreslå installation av hastighetsindikator vid Torsgatan/Tallgatan.  

Ärendebeskrivning 
Sökande har inkommit med skrivelser med förslag på att upprätta farthinder då man upplever 
att hastigheten både på sommarlovsvägen och på torsgatan/tallgatan är hög. 

Beslutsunderlag 
Inkommen skrivelse 2023-04-11- Önskemål om farthinder sommarlovsvägen 
Inkommen skrivelse 2022-06-16- Önskemål om farthinder tallgatan-torsgatan 

Bedömning 
Gata-parkchefen har gjort bedömningen att sommarlovsvägen inte är en genomfartsväg och 
att det då inte finns underlag för att uppföra ett farthinder.  

Beslutet skickas till 
- Sökande 
- Ekonomiavdelningen 
- Gata-parkchef 
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